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Locatie en uitbreiding sportaccommodatie  
Er wordt opgemerkt dat de geplande huidige locatie een belemmering kan gaan vormen voor 
de eventueel gewenste uitbreiding van de sportaccommodaties op die plek. De uitbreiding 
van de korfbal kan bijvoorbeeld dan niet richting deze locatie worden verplaatst. Echter, het 
is niet wenselijk om jonge sporters te ver over het sportpark te laten lopen als de velden aan 
de andere kant zouden komen. Eerder is er voorgesteld om de locatie van de woonwagens 
te benutten voor de uitbreiding van de sportvoorzieningen, wat de mogelijkheid biedt voor 
verdere groei van het sportpark. 

 Er zijn andere uitbreidingsmogelijkheden, die moeten nog verder onderzocht worden. 
 De gemeente heeft momenteel geen concrete plannen voor de uitbreiding van de 

sportparken, maar is voornemens hierover op een later moment met de 
sportverenigingen in gesprek te gaan. 

 
Kritische punten en vragen 
Indien er naast het sportpark standplaatsen worden aangelegd is er mogelijk geluids- en/of  
lichtoverlast voor de toekomstige bewoners. Er wordt gevraagd of bewoners in dat geval 
alsnog recht van spreken hebben. 
Aandachtspunten:  

1. Potentiële uitbreidingsmogelijkheden voor de sportaccommodaties.  
2. Verkeersveiligheid 
3. Wederzijdse licht- en geluidsoverlast 

 
 De gemeente zal nader onderzoek doen naar deze aspecten en deze meenemen in 

de gesprekken met de toekomstige bewoners. 
 
Waarom is er niet na een alternatieve locatie of grond voor de woonwagens gekeken? 
Bijvoorbeeld aan de andere kant van de sportverenigingen? 

 Deze gronden zijn niet van de gemeente. Vanwege de kosten is gekeken (op alle 
locaties) welke grond de gemeente reeds in bezit heeft. 

 
Indien de sportverenigingen moeten uitbreiden, zou de gemeente misschien grond moeten 
gaan aankopen?  
 
Er wordt gevraagd waarom niet eerst onderzocht wordt of de locatie daadwerkelijk geschikt 
is voor de vestiging van woonwagens. 

 Het uitvoeren van onderzoeken is kostbaar, daarom wordt eerst via een 
participatietraject onderzocht of de locatie geschikt is voor woonwagens. 
Onderzoeken kunnen pas worden uitgevoerd als er meer duidelijkheid komt over het 
aantal woonwagenstandplaatsen en de ligging hiervan op de kavel.  

 
De sportverenigingen zijn niet principieel tegen de uitbreiding.  
 
 
 
 
 



Communicatie 
Er is kritiek op de communicatie rondom de uitbreidingsplannen, aangezien sommige 
inwoners brieven niet hebben ontvangen.  

 Voor de verzending van informatie, is een cirkel getrokken rondom de 
woonwagenlocatie. Inwoners die buiten deze cirkel vallen, ontvangen de informatie 
niet automatisch, maar kunnen zich alsnog aanmelden om deel te nemen aan de 
gesprekken.   

 De sportverenigingen worden per e-mail op de hoogte gesteld van de voortgang.  
 Het is belangrijk dat het juiste e-mailadres wordt gebruikt om te zorgen voor een 

correcte informatievoorziening. 
 
Vervolgtraject 
Er zal een participatietraject worden opgestart, waarbij alle betrokkenen (omwonenden, 
sportverenigingen, woonwagenbewoners en de projectleider) betrokken worden. Gedurende 
dit proces wordt er hopelijk een gedragen voorstel ontwikkeld dat vervolgens naar de 
gemeenteraad wordt gebracht.   

 Het is nog niet bekend wanneer dit voorstel exact naar de Raad zal worden gestuurd. 
De gemeente streeft ernaar om voor de zomer met een breed gedragen plan naar de 
Raad te komen.   

 Alle drie de sportverenigingen zullen deelnemen aan de klankbordgroep.  
 
Behoefteonderzoek 
In Vroomshoop is er een aanzienlijke vraag naar standplaatsen voor woonwagens. Zestien 
bewoners hadden zich aangemeld voor een standplaats, maar de gemeenteraad heeft 
besloten dat er maximaal 10 woonwagens mogen worden geplaatst. Na overleg met de 
woonwagenbewoners is besloten dat 4 woonwagenbewoners naar Vriezenveen-Zuid zullen 
verhuizen. 
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